
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

  
 

主开关键：短按控制主灯开/关，上电 20 秒内可长

按《开关键》配对；配对成功，主灯板闪烁提示 

Power Button.Short touch to turn on/off lamp.Press and hold 

power button for pairing within 20 seconds after power on, the 

pairing is successful when the light flashes. 

  
定时键：可以根据产品要求来设计产品的定时功能 

Timer Button,The timing function of the product can be 

defined according to the requirements. 

 

  
 

亮度加键：调节灯的亮度，根据要求调高灯的亮度 
Button to increase brightness ,can be defined according to the 

requirements. 

  亮度减键：调节灯的亮度，根据要求调低灯的亮度 
Button to decrease brightness , can be defined according to the 

requirements. 

 

  

 

直达键：产品默认亮度及色温 
short cut button,brightness and color temperature can be 

defined according to the requirements. 

 

  
 

 色温减键：调节灯的色温值，根据要求调低灯的

色温 

Button to decrease color temperature, can be defined 

according to the requirements. 

 

  
 

色温加键：调节灯的色温值，根据要求调高灯的色

温 

Button to increase color temperature ,can be defined 

according to the requirements. 

 

  
 

工作模式键：一键直达工作模式状态，工作模式状

态可以根据产品设计要求制定参数 

Working mode:short cut button for working mode,brightness 

and color temperature can be defined according to the 

requirements. 

  
放松、休闲模式键：一键直达放松、休闲模式状

态，放松、休闲模式状态可以根据产品设计要求制

定参数 

Relaxing mode:short cut button for relaxing mode,brightness 

and color temperature can be defined according to the 

requirements. 

 

  

 

喂奶模式键：一键直达喂奶模式状态，喂奶模式状

态可以根据产品设计要求制定参数 

Breast-feeding mode: short cut button for Breast-feeding 

mode,brightness and color temperature can be defined 

according to the requirements. 

  阅读模式键：一键直达阅读模式状态，阅读模式状

态可以根据产品设计要求制定参数 

Reading mode:short cut button for reading mode,brightness 

and color temperature can be defined according to the 

requirements. 

 

  
 

夜灯键：一键直达夜灯模式状态，夜灯模式状态可

以根据产品设计要求制定参数 

Night light mode:short cut button for night light 

mode,brightness and color temperature can be defined 

according to the requirements. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 

following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) 

this device must accept any interference received, including interference that may cause 

undesired operation. 

 

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 

compliance could void the user's authority to operate the equipment. 

 

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B 

digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to 

provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. 

This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not 

installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference 

to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not 

occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to 

radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and 

on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the 

following measures: 

-Reorient or relocate the receiving antenna. 

-Increase the separation between the equipment and receiver. 

-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the 

receiver is connected. 

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 

 

 


